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Fra: Styret i Venabygdsfjellet Vel 

 

Anmeldelse av styret i Venabygdsfjellet Vel   

 

De fleste av dere har mottatt et brev fra tidligere leder Mathias Harang den 9. august der det blant 

annet fremgår at han politianmelder hele styret. 

Styret beklager at Mathias har fått tilgang til Venabygdsfjellet Vels datalister, som han fysisk stjal fra 

ett av styremedlemmene i forbindelse med det ekstra ordinære årsmøte den 24. oktober 2015. 

Forholdet er meldt til Datatilsynet, som styret er pålagt. 

Innholdet i Mathias sin fremstilling inneholder betydelige feil, som kan motbevises og derfor fremstår 

injuriene.   

Da styret ikke har fått kopi av politianmeldelsen, har styret i dag vært i kontakt med politiet og 

påtaleansvarlige. Styret fikk bekreftet følgende:  

 Styret er politianmeldt 

 Straffesak er opprettet  

 Etterforsking av styret er igangsatt 

På bakgrunn av at styret er politianmeldt og saken er under etterforskning, er styret dessverre 

tvunget til å utsette årsmøtet. 

Styret beklager så mye situasjonen som er oppstått. Styret er dessverre ikke herre over den, og vil 

komme tilbake etter den rettslige avklaringen. 

Styret ønsker medlemmene en fortsatt god sommer! 

 

Hilsen styret i Venabygdfjellets Vel  

     


